
MARTA KIŠ:  

- Jel' radi?  

……(Žamor)……  

Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, poštovana zamjenice, zamjeniče,  

poštovane kolegice i kolege i svi prisutni,  

moje pitanje se također tiče otpada ali jedne konkretne situacije. Pitanje je za 

gradonačelnika ili zamjenika vezano uz ilegalno navezeni glomazni otpad na području Struga.  

Poznato je kako je situacija na Strugama uzrokovana višegodišnjom nebrigom i 

ignoriranjem problema ilegalnoga a vjerojatno i opasnog otpada na području Struga izuzetno 

dramatična. Oko toga su aktivni i u Vijeću Gradske četvrti Peščenica i određene udruge a i mi 

smo kao Odbor za nacionalne manjine zatražili čišćenje terena u ovom stanju potencijalno 

opasnog za širu zajednicu koja živi zapravo prilično blizu.  

S terena dolaze određene informacije kako se po tom pitanju nešto pokrenulo pa me zanima 

zapravo koji je plan čišćenja na tom području.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Gradonačelnik će… Samo malo, gradonačelnik će… Morate ovlastit ga 

ovdje reći da će on, da će umjesto vas zamjenik. Poslovnik je baš decidiran u tom kontekstu.  

 

MIRJANA LICHTNER KRISTIĆ:  

- Mišljenje odbora.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Odnosno mišljenje odbora.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Al' čini mi se da je zastupnica rekla gradonačelnik ili zamjenik gradonačelnika ali 

svejedno.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Da, ali mišljenje odbora je da se tako tumači.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Evo znači što se tiče Struga znamo za taj problem već dosta dugo i trebali smo naći 

kapacitete da možemo ga počet čistit ali evo zamjenik će odgovorit.  

 

……(Smijeh)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Nažalost mišljenje odbora u tumačenju ove odredbe je upravo ovakvo.  

 

LUKA KORLAET:  

- Poštovani predsjedniče, zastupnice i zastupnici, kolegice i kolege,  

evo kao što je Gradonačelnik rekao rješavanje ovog problema nam je već dulje vrijeme 

u planu ali preduvjet za akciju je bilo da se Servisno operativni centar skraćeno SOC isprazni 

od glomaznog otpada iz reciklažnih dvorišta, 20 reciklažnih dvorišta, što je s novim 

učinkovitijim sustavom obrade odnosno usitnjavanja otpada postalo moguće. Dakle SOC je 

sada, nadstrešnica na SOC-u je čista, ispražnjena i moglo se pristupit akciji.  

Dakle na traženje odbora kao što ste spomenuli a u koordinaciji s VGČ Peščenica-

Žitnjak akcija čišćenja divljeg deponija je započela jučer u 7 sati ujutro i trajat će do subote, 



zaključno sa subotom. Radi se preciznije o ulici III. Struge od Čulinečke prema istoku do 

pogona Betonare. Čistoća je izašla na teren s tri kamiona tzv. grajfera i prema procjenama tamo 

se nalazi cca 2 tisuće kubika što glomaznog što građevinskog što opasnog građevinskog otpada 

odnosno azbesta. Prve dvije kategorije otpada Čistoća će prevesti na jakuševački plato ondje 

razvrstati i potom usitniti a azbest se predaje za to ovlaštenom oporabitelju.  

Paralelno s ovom akcijom pojačat ćemo i kontrole komunalnog redarstva. Ovo nije jedino divlje 

odlagalište, dakako ima ih diljem grada i ja bih rekao da čudi neodgovornost i nemar ilegalnih 

odlagatelja i  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

koristim ovu priliku da ih upozorim da će komunalno redarstvo biti vrlo revno u 

penaliziranju.  

 


